
Styret Helse Nord IKT HFs behandling av sak 39/2023 i møte den 01.06.2023: 

 

Behandling 

 

Eventuelt-sak meldt inn fra styremedlem Hanne M. Frøyshov: 

Har HNIKT og regionen nok fokus på problematikk som oppstår fremover, er vi proaktive nok? 

Sak vedr framtidstanker knyttet til situasjonen som beskrives i virksomhetsrapporteringen: 

• Det er riktig retning at HNIKT fremover jobber med regionalisering og sikring av felles 
funksjonell forvaltning av IKT-systemer inkl MTU. Dette har konsekvenser for sikkerhet og for 
ressursbruk. 

• Viktig at man gjør en god vurdering om ressursene i Helse Nord IKT brukes rett.  

• Med tanke på punktene over, er vi rett organisert for å håndtere kravene som stilles for 
framtiden?  

• Gruppene som nå er vedtatt i arbeidet med regional oppgave- funksjonsdeling har ikke HN 
IKT representert. HN IKT bør være representert i alle arbeidsgruppene for å ivareta vår rolle, 
bidra med vår kompetanse inn i gruppene - men også at det vil være læring for HN IKT å delta 
i dette arbeidet. 

• Styret ser at spørsmålene og innspillet bør tas med i strategiarbeidet. Med tanke på 
deltakelse fra HN IKT i arbeidsgruppene knyttet til funksjonsdelingen i Helse Nord, så ser 
styret at det vil være viktig å være involvert fra start av på grunn av de endringer som må 
gjøres og tilpasninger i HN IKTs portefølje.  

 

Vedtak 

 

1. Styret i Helse Nord IKT ber administrasjonen ta med innspill og spørsmål i strategiarbeidet. 

2. Styret i Helse Nord IKT ber administrasjonen etterspørre deltakelse i overordnet 
prosjektgruppe og de enkelte arbeidsgruppene 

 

  



 

 

 

 


